
Besluitenlijst Commissie SAZA
Datum 08-05-2023
Tijd 19:00 - 22:15
Locatie Raadszaal
Voorzitter Wanda Ottens - Akkerman
Aanwezigen PvdA dhr. J.J. Buwalda, mw. M. Ersoy, mw. I. Metz

VVD Mw. M. Kuipers-Jansma
FNP mw. D. Boonman, mw. A. Kleefstra
HL mw. J. van der Schaar, dhr. T. Christopher
GL dhr. J. Naber, dhr. J. Dekker   
CDA dhr. J. Wiersma, dhr. R. Hoekstra
D66 mw. A. Browne, mw. O. Chang
SP mw. D. van Ruth
GB mw. A. Speel
CU mw. L. de Heij – Nap
College wethouders mw. S. Sijtsma, mw. G. Rozema

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering.

Dhr. T. Schaapherder (SP) heeft zijn werkzaamheden als commissielid 
neergelegd. Hij wordt bedankt voor zijn inzet.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst 3 april
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Benoeming mw. R.W. Kuper als lid van de Raad van Toezicht van 
Ambion, Stichting voor Openbaar Primair Onderwijs
Dit voorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 25 mei.

5 Meerjarenbegroting 2023-2026 van Ambion, Stichting voor 
Openbaar Primair Onderwijs
De commissieleden stellen vragen aan het college.
Wethouder G. Rozema beantwoordt de vragen namens het college.

Dit voorstel gaat als bespreekpunt naar de raadsvergadering van 25 mei, 
namens Mw. M. Ersoy (PvdA).

6 Kaderstellend debat bestaanszekerheid
De commissie bespreekt stelling 4: 'We gaan (nog) meer investeren in 
inwoners die niet direct aan het werk kunnen want werk is de beste vorm 
van armoedebestrijding.'
In de eerste termijn geven alle partijen hun mening over stelling 4.
In de tweede termijn gaan de partijen met elkaar in debat over stelling 4.



De commissie bespreekt stelling 5: 'We maken beleid op de mogelijkheid 
om een uitstroompremie voor werk uit te keren van max € 2.000 per jaar.'
In de eerste termijn geven alle partijen hun mening over stelling 5.
In de tweede termijn gaan de partijen met elkaar in debat over stelling 5.

Wethouder S. Sijtsma geeft namens het college een reactie op de 
schriftelijke input met de te draaien knoppen.

Wethouder Sijtsma zegt toe schriftelijk terug te komen op de vragen van de 
SP over de witgoedregeling. Mw. D. van Ruth (SP) geeft aan dat in de 
beantwoording van haar technische vragen werd aangegeven dat de 
witgoedregeling géén beleid is, terwijl in de toegezonden stukken staat van 
wél. Kan het college aangeven of er wel of niet beleid is over de 
witgoedregeling?

7 Update Thialf
Wethouder S. Sijtsma geeft namens het college een update over Thialf.
De commissieleden stellen vragen aan het college.
Wethouder S. Sijtsma beantwoordt de vragen namens het college.

8 Transformatie jeugdbeleid Lokaal Akkoord
De commissieleden stellen vragen aan het college.
Wethouder G. Rozema beantwoordt de vragen namens het college.

Dit voorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 25 mei.

9 Rondvraag
Dhr. J.J. Buwalda (PvdA) stelt mondelinge vragen over wat er in de zomer 
staat te gebeuren in het recreatiegebied de Heide.

Wethouder S. Sijtsma zegt toe dat wethouder Rinkes hier donderdag tijdens 
de commissie-ROM hierop terugkomt en als dit niet voldoende is, deze 
vragen schriftelijk worden beantwoordt.

Mw. M. Kuipers (VVD) stelt mondelinge vragen over of er nog een lijst met 
uitvoeringsprogramma's die onder SAZA vallen gaat komen.
Daarnaast stelt zij mondelinge vragen over de stand van zaken met 
betrekking tot de lening die de gemeente Heerenveen heeft versterkt aan 
SC Heerenveen Vrouwen.

Wethouder S. Sijtsma beantwoordt de vragen namens het college.

Mw. A. Speel (GBH) stelt mondelinge vragen over MFG Oudeschoot.

Wethouder G. Rozema zegt toe schriftelijk terug te komen met de 
antwoorden op de vragen van mw. A Speel. Haar vragen:
Nu de school en ook het kindcentrum gaan stoppen, zijn er zorgen over de 
toekomst van het MFG. Zorgen over de leefbaarheid in het dorp 
Oudeschoot.
-Hoe zijn de gesprekken met de eigenaar van het MFG verlopen?
-Wie is de eigenaar van het MFG is?



-Wat kan de gemeente doen om de leefbaarheid in het dorp Oudeschoot te 
behouden?
-Wat is de stand van zaken?

Mw. de Heij (CU) stelt vragen aan de commissieleden over ingekomen stuk 
ID1396: Cliëntervaringsonderzoek Jeugd Heerenveen. Mw. de Heij geeft aan 
dat zij de behandelend ambtenaar gaat bellen en naar aanleiding daarvan 
misschien een behandelverzoek zal indienen.

Mw. Kleefstra (FNP) vraagt of de vragen voor de rondvraag ook van te 
voren in iBabs kunnen worden geplaatst.

10 Mededelingen / ingekomen stukken
Er zijn geen mededelingen of ingekomen stukken.

11 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering


